
  Oroszlány Város Önkormányzata 

  Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága és 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

 

 

5/2022. EB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság és a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság 2022. november 16-ai együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal, I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Elekes László korelnök, Feczkó Rita és Hermann 

Istvánné bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Szanyi Gábor elnök, 

Molnár István k.b. tag, Sólyom Jöran és Szabó Ferenc bizottsági tagok 

 

Távol vannak: Pénzügyi Bizottság: Kontschán Flórián Jenő elnök, Ángyán István, 

Molnár István és Papp Péter Attila bizottsági tagok  

  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Gyuga Mihály József, 

Kindl Attila és Molnár István bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Elekes László PB korelnök az együttes bizottság ülését 16 óra 4 perckor megnyitotta. Elmondta, a 
Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 23. § (4) bekezdése alapján „a több bizottság feladatait, 

hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az 

együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági ülés akkor 

határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes bizottsági ülésen 

a bizottságok külön-külön hoznak határozatot.”  

 

16 óra 5 perckor Papp Péter Attila Pénzügyi Bizottsági tag megérkezett az ülésterembe, a Pénzügyi 

Bizottság jelenlévő tagjainak száma: 4 fő. 

 

Elekes László PB korelnök tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a bizottsági elnökökkel történt előzetes 

egyeztetés alapján a mai ülést a Pénzügyi Bizottság korelnökeként vezeti le.  

 

Megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt.  

Elmondta, a megküldött meghívóban 1 napirendi pont szerepel. Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

a napirendi pont elfogadásáról.  

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

125/2022. (XI. 16.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2022. november 16-ai 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2022. november 16-ai, rendkívüli ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő volt jelen.  

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pont elfogadásáról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

122/2022. (XI. 16.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2022. november 16-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2022. november 16-ai, rendkívüli ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Elekes László PB korelnök javasolta, hogy az előterjesztéseket mindkét bizottság együtt tárgyalja 

kérdések, hozzászólások, módosító javaslatok tekintetében, a kapcsolódó döntéseket a bizottságok 

külön-külön hozzák meg. 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2022. november 16-ai, rendkívüli ülése 

előterjesztésének megvitatása 

 

Oroszlány város közvilágításának üzemeltetésével kapcsolatos döntések 

 

16 óra 8 perckor Molnár István Pénzügyi Bizottsági, valamint Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, így a jelenlévő Pénzügyi Bizottsági tagok száma: 5 fő, 

a jelenlévő Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsági tagok száma: 5 fő. 

 

Gyuga Mihály József Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsági tag megérkezett a bizottság 

ülésére, így a jelenlévő Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsági tagok száma: 6 fő. 

 

Gyuga Mihály József VFKB tag elmondta, mivel be lett harangozva, hogy a közvilágítás költsége 10-

szerese emelkedik az eredetinek, a 2x10perces csökkentést rendkívül rövidnek tartotta, a közvilágítás 

költségének összegszerűségén lényegében nem változtat. Kérdése az volt, hogy a 10 perc 

változtatható-e 1 órára, vagy akármennyi időre? 

Az éjféltől reggel 4-ig történő világítás-szüneteltetési időintervallumot is kevésnek tartotta. Közös 

konszenzus alapján, végiggondolva a dolgokat, legalább fél-fél órával ezt szűkíteni, illetve bővíteni 

lehetne azzal, hogy 23.30-kor kapcsolnák le a közvilágítást és reggel fél 5-kor kapcsolnák vissza. Az 

ipari parki cégek munkarendje alapján kezelhető ez a fel- és lekapcsolás. Ez a plusz 1 óra további 

jelentős, mintegy 20-25%-os költségcsökkentést eredményezhetne.  
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Bartalus László osztályvezető jelezte, két témakörről beszélnek. Az előterjesztés szerint az aktív 

lámpatestek közel 50%-át lekapcsolják direkt módon. Ebben hoz döntést határozattal és rendelettel a 

képviselő-testület. Az üzemeltetési rendelet jelenleg erről szól. A határozati javaslat ad feljogosítást a 

polgármester úrnak arra, hogy további tárgyalásokat folytasson az E.onnal a felvetett kérdésekben. 

Most rendeleti szinten nem ad felhatalmazást a közvilágítás valamekkora időtartamban történő 

szüneteltetésre. A rendelet jelenleg csak arról szól, hogy közel 50%-át kikapcsolják a városi 

hálózatnak. A határozati javaslat további egyeztetésre hatalmazza fel a polgármestert a szolgáltatóval. 

Amennyiben olyan számok láthatóak, hogy érdemes továbblépni az E.on által történő központi 

kikapcsolás ügyében, illetve a közvilágítás le és felkapcsolása idejének eltolására, akkor arról külön 

döntés kell. 

 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, a Kormány a polgármestereknek felhatalmazást adott 

bármilyen ilyen jellegű döntésre. Igazából felesleges, hogy a testület erre felhatalmazást adjon, tehát 

testületi döntés sem szükséges erről a Magyar Közlönyben megjelent rendelet szerint. Hozzátette, 

hogy 25%-os megtakarítást nem jelentene ez a plusz 1 óra. A 4 órás kiesés jelent kb. 30%, annak a 

25%.  

Megjegyezte a jelenlegi előrejelzések alapján a közös közbeszerzés nem is indokolt. Ha most minden 

második világítótestet lekapcsolják, meg majd még 0 órától 4 óráig teljesen lekapcsolják a 

közvilágítást, illetve még további 10-10 perccel tolnak a le-felkapcsoláson, akkor egyszerűbb, ha 

lekapcsolják az egész közvilágítást.  

 

Bartalus László osztályvezető jelezte, a rendelet is kifejezetten arra utal, hogy a 

teljesítménycsökkentés a cél.  

 

Szanyi Gábor VFKB elnök jelezte, Tatabányáról az első vonat 4 óra 26 perckor érkezik Oroszlányra 

és 4 óra 35 perckor indul vissza. Akkor már szükség lenne a közvilágításra, gondolva azokra, akik 

vasúttal járnak. 

 

Bartalus László osztályvezető ismételten hangsúlyozta, jelenleg az éjszakai teljes lekapcsolásról nem 

döntenek. 

 

Gyuga Mihály József VFKB bizottsági tag véleménye szerint ezeket az intézkedéseket a lehető 

leggyorsabban kellene meghozni és a költségvetést nem kellene 10-20 M Ft-os havi villanyszámlával 

növelni. Meg kellett volna ezeket a lépéseket már lépni. Megérti az E.on-t, neki jó üzlet, ha húzza az 

időt. Operatívabbnak kellene lenni. A költségvetést próbálja védeni. Szeretné elkerülni, hogy majd 

hitelt kelljen felvenni, vagy hogy újabb terheléseket elé állítsák a város költségvetését. Ehhez viszont 

sokkal tempósabban kellene ezt az egész ügyet kezelni.  

Székely Antal HB elnök kérdésére – Mi az ötlete képviselőtársának? – javasolta, most döntsenek a 

kikapcsolásról, polgármester úr azonnal kapja meg a felhatalmazását és nincs tárgyalás, nem fizetik ki 

az E.on-nak, hiába világít.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző megerősítette, hogy a rendelettervezet a lámpatestek mennyiségére 

vonatkozó korlátozást tartalmaz és nincs időbelisége. Tehát amelyik lámpatest nem esik korlátozás alá, 

az a teljes üzemidő alatt fog világítani.  

 

Székely Antal HB elnök javasolta Gyuga Mihály József képviselőtársának, hogy a képviselő-testületi 

ülésen tegyen módosító javaslatot, hogy úgy mint a Kormány, december 31-ig Oroszlány város 

Önkormányzata se fizessen ki semmit.  

 

Gyuga Mihály József VFKB tag megismételte, arról beszélt, sokkal operatívabban kellene ezt a 

kérdést kezelni. Minél tovább húzzák az időt, annál jobban megsínyli a város költségvetése. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Elekes László PB korelnök kérte a 

Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról. 
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A bizottság az előterjesztés határozati nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

126/2022. (XI. 16.) határozata 

az „Oroszlány város közvilágításának üzemeltetésével kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

határozati javaslatának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága efogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány város közvilágításának üzemeltetésével kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés határozati javaslatát. 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

Elekes László PB korelnök kérte a Pénzügyi Bizottságot, szavazzanak a helyben kiosztott 

rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A bizottság a helyben kiosztott rendelettervezetet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 

5 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

127/2022. (XI. 16.) határozata 

az „Oroszlány város közvilágításának üzemeltetésével kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

helyben kiosztott rendelettervezetének véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány város közvilágításának üzemeltetésével kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés helyben kiosztott rendelettervezetét. 

 

Felelős: Elekes László korelnök 

 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés elfogadásáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 

1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

123/2022. (XI. 16.) határozata 

az „Oroszlány város közvilágításának üzemeltetésével kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány város közvilágításának 

üzemeltetésével kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak a helyben kiosztott rendelettervezet elfogadásáról. 
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A bizottság a helyben kiosztott rendelettervezetet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 

5 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

124/2022. (XI. 16.) határozata 

az „Oroszlány város közvilágításának üzemeltetésével kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

helyben kiosztott rendelettervezetének véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány város közvilágításának 

üzemeltetésével kapcsolatos döntések” című előterjesztés helyben kiosztott rendelettervezetét. 

 

Felelős: Szanyi Gábor elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Elekes László PB korelnök az együttes bizottság ülését 16 

óra 26 perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Elekes László 

 PB korelnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Szanyi Gábor 

 VFKB elnök VFKB bizottsági tag 


